

iER2xx Series

多功能無線電子手輪(多功能無線手持式脈波產生器)

Wireless Manual Pulse Generator

iER2系列無線手輪專為雙柱銑床和大型車床而設計。iER2系列解決了有線電子手輪的空間限制，使工作更加靈活便利。

特點：

- ★WIF 傳輸控制，操作距離可達35米。提供穩定的無線傳輸功能
- ★波段開關最多可達12軸
- ★高性能可搭配2-6個功能開關、緊急停止開關，兩側可選配多功能開關，增加操控性
- ★零件均採用日本技術零件，外殼採用高強材料耐衝擊
- ★連接線使用屏蔽編織網信號傳輸線抗干擾
- ★1800毫安時鋰電池，可選配無線充電
- ★充電3小時，可操作40小時或待機14日
- ★手輪背後附強力磁鐵
- ★外殼面板可客製Logo，獨具特色

FEAURES:

- ★Wi-Fi transmission control, with an operating range of up to 35 meters. Provides stable wireless transmission functionality.
- ★The band switch can support up to 12 axes.
- ★High performance can be paired with 2-6 function switches, emergency stop switch, and optional multi-function switches on both sides, increasing controllability.
- ★All parts are made using Japanese technical components, and the shell is made of high-strength materials for impact resistance.
- ★The connecting cable uses shielded braided net signal transmission wire to resist interference.
- ★800mAh lithium battery, optional wireless charging.
- ★Charging time is 3 hours, with a 40 hour operational time or 14 day of standby.
- ★Strong magnet attached to the back of the handwheel.
- ★The shell panel can be customized with a logo, adding unique characteristics

iER267 - BT - MKx - XX

系列名稱 Series	型號 Type			外型 Style	功能 Function			段數編號 Steps Number					
	T y p e	Specificator			Singal Mode	Housing Style	M o d e l	Optional			Modle	Rotary Switch steps	
		DC Power	Pulse					E n a b l e (R)	E n a b l e (L)	E M G S t o p			
iER	267	5V	100PPR	A. B	B	標準型 Standard	T			MK	1	PTP 1 AXIS	
	2671	5V	25PPR	A. B			C	●				2	PTP 2 AXIS
	268	12V	25PPR	A. B	F	功能型 Functional	D	●	●		3	PTP 3 AXIS	
	2681	12V	100PPR	A. B			E				●	4	PTP 4 AXIS
	269	5V	100PPR	A. B. A/. B/			F	●			●	5	PTP 5 AXIS
	2691	5V	25PPR	A. B. A/. B/	G	●	●	●	6		PTP 6 AXIS		
	250	24V	25PPR	A. B	B		●				H	PTP 7 AXIS	
	251	24V	100PPR	A. B	H		●	●			J	PTP 8 AXIS	
											K	PTP 9 AXIS	
									D		PTP 10 AXIS		
									M		PTP 11 AXIS		

